
Ølgod den 06 januar 2025

Til Beskæftigelsesudvalget

Jeg vil gerne tilføje et spørgsmål til min henvendelse den 11 december 2024

Grunden til dette, er en udtalelse der er kommet med den 21 december 2024

I en artikel i Bat bliver beskæftigelsesminister Ane Halsboe-Jørgensen citeret for følgende:

Citat: “Vi har gjort det mere attraktivt at tage et fleksjob de seneste år”

Spørgsmål 15:

Vil ministeren fortælle hvad det er man har gjort konkret for at gøre det mere attraktivt, samt
på hvilke måder det er blevet bedre at være i fleksjob ??

Med venlig hilsen

Annette Juhl Taldorf
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